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Agendapunt 9: Mogelijkheid tot het stellen van vragen 

 

De heer E.N.H. Roeling 

Waar blijft de bomenlijst Buitengebied? 

 

BRON: 

https://www.middendelfland.nl/over-bestuur/nieuwsberichten_42612/item/overdracht-gegevens-

bomeninventarisatie_38077.html 

Overdracht gegevens bomeninventarisatie (12-

12-2017) 

Midden-Delfland is een gemeente met een rijke historie. In onze 
gemeente liggen een groot aantal historische erven, waar nog steeds de 
oorspronkelijke beplanting aanwezig is.  

Tot 2015 waren alle bomen dikker dan 15 centimeter beschermd. Dit 
zorgde voor onnodige regeldruk. Om dit te veranderen, maakten wij een 

inventarisatie van waardevolle bomen in de bebouwde kom. 

Omgevingswet 

In 2021 treedt de Omgevingswet in werking. De wet vraagt om het 
stroomlijnen van procedures, bijvoorbeeld voor vergunningen bij 
ruimtelijke ingrepen. Om dat te kunnen is het belangrijk om gegevens 

over bijvoorbeeld waardevolle bomen paraat te hebben. Zo kan de 
gemeente snel inspelen op vragen. 

Vrijwilligers en gebiedspartners 

Het inventariseren van alle particuliere bomen in het buitengebied is een 
enorme klus. We zijn erg blij dat een groep enthousiaste vrijwilligers en 

een aantal betrokken gebiedspartners ons hierbij helpt. Zij zijn alle 
boerenerven en tuinen in het buitengebied langs geweest om de 

waardevolle bomen in kaart te brengen. Na ruim een jaar hard werken is 

de inventarisatie afgerond. 

Overdracht 

Vanmiddag is de overdracht van de gegevens van de bomeninventarisatie. 

Met deze gegevens maken wij een bomenlijst voor ons buitengebied. 
Hierdoor zet de gemeente Midden-Delfland weer een stap naar de 

invoering van de Omgevingswet. 
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Voorjaar 2018 is de inventarisatie bomenlijst Buitengebied afgerond. Nu geeft het college aan in 
2019 te komen met de bomenlijst Buitengebied. Wij snappen niet waarom in 2018 hier geen 
voorstel naar de raad kan komen. Kan het college hier een verklaring voor geven? 
 
Reactie college 

Vrijwilligers leverden de bomeninventarisatie op papier aan. Het digitaliseren van de gegevens is 

arbeidsintensief. In 2018 starten wij hier mee. In 2019 ronden wij dit af. Daarna volgt het traject 
van bestuurlijke besluitvorming. Op dit moment zijn alle bomen in ons buitengebied beschermd. Er 
is altijd een vergunning nodig wanneer iemand een boom in het buitengebied wil kappen. 


